

# Skolebestyrelsesmøde



Mødedato: 12. marts 2018	Tidspunkt : 19.00 – 21.30
Mødested : konferencerummet	Forplejning: HF

Afbud:

O: Punkter til orientering.  
D: Punkter til drøftelse/debat.  
B: Beslutningspunkt.  
G: Punkt til godkendelse.

1.	<b>Godkendelse af referat (G)</b> Referat eftersendes dagsordenen før mødet. <i>Der mangler afbud, så den underskrives næste gang.</i>
2.	<b>Elevrådet (O og D)</b> Elevrådets formand og næstformand orienterer om arbejdet i elevrådet. <i>Det er besluttet, at der vil blive nogle morgensangs gange hen over foråret.</i>
3.	<b>Orientering fra formand og skoleleder. (O)</b> - Trivselsmåling for ansatte Ombygning af personalerumme, for at se hvor lugten kommer fra. Der er fundet nogle rør der ikke er lukket ordentligt. Nu bliver det lavet efter loven. Det er kommunen der betaler.  <i>Trivselsmåling: Målingen er delt i to en på lærerne og en på pædagogerne.</i> <i>Lærernes:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Der er kun en der ikke har svaret.</i></li><li>• <i>Vi har en god måling.</i></li><li>• <i>Bestyrelsen orienteres og der gives udtryk for, at det er dejligt, at det er en god måling, da det er vigtigt, at lærerne er tilfredse i deres arbejde.</i></li></ul> <i>Skolepædagogernes:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Det er også en god besvarelse og igen dejligt, at den er god.</i></li></ul>
4.	<b>Eftersyn af vejledning vedr. klassekasser. (O, D og B)</b> Vejledningen opdateres til fremtidig brug. Vejledningen er vedhæftet dagsordenen.  <i>Det er et problem, hvis der er et stort overskud, som man ikke for noget ud af, hvis man rykker op. Det skal derfor gerne være små beløb, så det ikke har den store betydning.</i>  <i>Har alle en kasse? F.eks. har mellem cde en fælles kasse. Det er op til forældrene, hvad de ønsker.</i>  <i>Bestyrelsen beslutter, at vi skal slette de tre første dots og overgangsordning. Helle retter den til.</i>
5.	<b>Høringssvar vedr. ny ressourcemodel for modtageklasser. (O, D og B)</b> Vi er blevet bedt give høringssvar vedr. ny model for tildeling til modtageklasser/-hold. Det fremgår heraf, at der foreligger tanke på, at færre skoler fremadrettet har holde/klasser, men



# Skolebestyrelsesmøde



	<p>en anden fordeling af modtageelever på distriktsskolerne i stedet. Der er deadline for høringssvar d. 21. marts. Materialet er vedhæftet dagsordenen.</p> <p><i>Vi har pt. 12 modtage elever, som også næste skoleår er inden for deres to første år.</i></p> <p><i>Vi vil få et kulturelt tab, da vi har haft en kæmpe gevinst, og det har givet nogle andre synsvinkler, mens vi har haft modtagerhold.</i></p> <p><i>Vi vil tabe noget økonomisk på det, da modtagerhold vil forsvinde og børnetallet på skolen vil dermed falde.</i></p> <p><i>Vi skal beskrive de kulturelle tab og ikke den økonomiske del, da den økonomiske er svær at gøre op.</i></p> <p><i>Høringssvar: Helle, Dorte.</i></p>
5.	<p><b>Gennemgang af skolens samlede budget. (O og D)</b> Skolens samlede budget præsenteres efter ønske fra tidligere om at kunne få en overblik over, hvordan det er sat sammen.</p> <p><i>Budget gennemgås</i></p>
6.	<p><b>Nøgletallene for Ødsted Skole fra skoleåret 2016/2017. (O og D)</b> De seneste nøgletal fra sidste skoleår præsenteres med et kig på karakterniveauet, trivsel, fravær, kompetencedækning mm.</p> <p><i>Trivselsrapporten kunne ikke åbnes til mødet, men der kunne orienteres om den.</i></p> <p><i>Bestyrelse drøftes årets gennemsnit i fagene. Vi holder det faglige niveau. Der blev i denne sammenhæng også drøftet, hvordan skolens niveau i 9.kl. afspejlet gennem et forholdsvis lille antal elever. Hvor vi på skolen kun af 1 klasse sammenholdt med andre skolers gennemsnit dannes af en række af klasser. Dette er medvirkende til at vores gennemsnit altid vil køre lidt op og ned.</i></p>
7.	<p><b>Principperne for Ødsted Skole – plan for eftersyn. Del 1. (O og D)</b> Dette punkt vil være første del af en proces for arbejdet med principperne. På mødet vil vi gå vores eksisterende principsamling igennem – de læses og prioriteres på mødet. Principperne kategoriseres efter tre kriterier:</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Fungerer – kører videre. (pink)</li><li>2. Enkelte ændringer ønskes (gul)</li><li>3. Revideres fuldt ud. (blå)</li></ol> <p>Målet er, at alle principperne bliver opdaterede i dette skoleår og behandles før sommerferien. Derfor udarbejdes en prioriteret rækkefølge for dette arbejde efter aftenens proces.</p>



# Skolebestyrelsesmøde



	<p>Helle og Dorte følger op. Vi starter med skolens værdier.</p>
7.	<p><b>Evt.</b> Skotte er ikke i kredsstyrelsen længere. Der blev orienteret fra seneste møde i Kredsen om måden at fordele evt. kommende ekstra tildelte stillinger i kommunen på.</p> <p>Madordning – en mulig ny ordning blev vendt.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Bliver der en ny.</li><li>• Der er ikke arbejdet med det endnu.</li><li>• Kunne vores lokale bager være en mulighed?</li></ul> <p>Er der gang i frivillige forældresamtaler. Ja, det er i gang.</p> <p>Trafik:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der er ved at blive undersøgt, om parkeringslommen på Sønderlund kan udvides.</li><li>• Bustider bliver ændret, så der kun holder én bus af gangen foran skolen.</li><li>• Det går godt med afsætning og afhentning med flextrafik på Sønderlund..</li></ul>
8.	<p><b>Lukket møde.</b></p>
9.	<p><b>Punkter til næste møde:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Trafikken omkring Ødsted Skole</li><li>- Principeftersyn del 2.</li></ul>

*[Handwritten signature]*

Harik Skott

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*

*[Handwritten signature]*

Mette Grøn

